

乙未羊年紀念車票套裝
Year of the Goat Commemorative Ticket Promotion

每套包括兩張紀念車票*、精美車票套及兩款利是封(共 20 個)

*車票可於 2015 年 2 月 19 日無限次乘搭港鐵、輕鐵、港鐵巴士及港鐵接駁巴士 (不包括機場快綫、東鐵綫頭等、往來羅湖及落馬洲站)。乘客如使用此車票於羅湖或落馬洲站出閘將被視為違反此車票的發出條款及條件，須另繳由入站車站至羅湖或落馬洲站的單程車費，而車票將退還予乘客作下次有效車程使用。乘搭輕鐵、港鐵巴士及港鐵接駁巴士時，必須出示乙未羊年紀念車票，以便查核。

利是封尺寸:16.4 cm (長) x 8.4cm (闊)

The ticket set comes with two souvenir tickets*, a specially designed ticket holder and 20 exquisite red packets (in two separate designs).

*Tickets can be used for unlimited rides on the MTR, Light Rail, MTR Bus and MTR Feeder Bus on 19 February 2015 (except Airport Express, East Rail Line First Class, to or from Lo Wu and Lok Ma Chau stations). If the ticket is used to travel to either Lo Wu or Lok Ma Chau Station breaching the Terms and Conditions, the holder is liable to pay the full single journey fare between the station of entry and Lo Wu Station or Lok Ma Chau. The ticket will then be returned to the holder for use on a valid journey. Passengers are required to present their Year of the Goat Commemorative Tickets 2015 for verification when taking the Light Rail, MTR Bus and MTR Feeder Bus.

Red packet size: 16.4 cm (L) x 8.4 cm (W)